
 
Mika Nummenpalon valtuustoaloite tavarasäilytyksestä Salon keskustassa 
 
Kaupunginvaltuusto 29.08.2022 § 71 
 
 Mika Nummenpalo teki seuraavan valtuustoaloitteen: 
 

”Käytännön kehitysehdotus selvitettäväksi kaupunkikehityksestä 
vastaaville. 
 
Matkailijan näkökulmasta Salon keskusta alueelta puuttuu mahdollisuus 
tavarasäilytykseen. Tämä lisäisi päivämatkailijan ja/tai paikallisen 
liikkumisen mukavuutta ja toisi myös turvaa keskusta-alueella liikkujille. 
 
Näiden sijainti voisi olla bussi- ja/tai juna-asemalla, kuten useissa suurissa 
kaupungeissa. Tavarasäilytyslokeroissa voisi olla myös usb-pistorasiat 
esim. älylaitteiden lataamista varten. 
 
Tarve on todettu, kun muutamat matkaajat ovat kysyneet esim. R-kioskilla 
takahuonetta laukkujen säilytykseen. Paikallisena aloin itsekin miettiä, että 
mihin veisin rinkkani. 
 
Salon Kiskossa on jopa Suomen johtava valmistaja näille säilytys 
lokeroille. 

 
Salossa, elokuun 29. päivänä 2022  

 
Liike Nyt valtuustoryhmä Mika Nummenpalo” 

 
Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen kaupunginhallitukselle 
valmisteltavaksi. 

 
 Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen kello 18:35. 
 
 
Tiedoksianto Kaupunkikehityspalvelut 
 
 
Kaupunkikehityslautakunta 19.09.2023 § 143 
4284/00.02.50/2022 
 
 
Valmistelija kiinteistöpäällikkö Jarno Mustonen, jarno.mustonen@salo.fi, 02 778 5503 

liikennepalvelupäällikkö Tanja Ahola, tanja.ahola@salo.fi, 02 778 7714 
 

Valtuustoaloitteessa esitettiin, että matkailijoita varten selvitetään 
ratkaisuja matkatavarasäilytykseen Salon keskusta-alueella. Ehdotuksen 
ajoitus oli oivallinen ja asian selvitys on toteutettu osana käynnissä olevaa 
linja-autoaseman kehitysprojektia, jolle on myönnetty määrärahat tälle 
vuodelle.  
 
Aloitteessa ehdotettu matkatavarasäilytys on luontevaa sijoittaa kaupungin 
hallinnoimaan linja-autoaseman asiakastilaan. Linja-autoasema on lähellä 
myös rautatieasemaa, joten matkatavarasäilytys voi palvella myös junalla 
Saloon tulevia. Itse tavarasäilytyspalvelun toteuttamista ei kuitenkaan ole 
tarkoituksenmukaista ottaa kaupungin tehtäväksi. Selvityksen perusteella 
muissa kaupungeissa tavarasäilytyspalvelua tarjoavat siihen erikoistuneet 
yritykset. Valmistelijoiden näkemyksen mukaan toimivin ratkaisu onkin se, 
että kaupunki tarjoaa tilan matkatavarasäilytykselle ja palvelusta 
lokerikkoineen vastaa siihen erikoistunut yritys saaden vastineeksi 
asiakkaiden säilytyksestä maksaman korvauksen.  



Matkatavarasäilytyksen käytännön toteutuminen edellyttää vielä, että 
löytyy asiasta kiinnostunut yrittäjä. Säilytyksen vaatima tila on huomioitu 
linja-autoaseman asiakastilan suunnittelussa. Aseman ehostus käynnistyi 
kesäkuun alussa laiturialueen uudelleen asfaltoinnilla. Suunnitelmana on, 
että loppuvuoden aikana viihtyvyyden parantamiseksi siistitään 
odotuslaiturialuetta ja toteutetaan R-kioskin viereen asiakastila. Linja-
autoasemalla oleva Paikun itsepalvelupiste säilyy asiakastilassa. Lisäksi 
tilaan asennetaan aikataulunäytöt ja penkkejä, joita erityisesti 
seniorimatkustajat ovat toivoneet. Myös vessojen on tarkoitus olla 
odottavien matkalaisten käytössä.  
 

 
Esittelijä Kaupunkikehitysjohtaja 

 
Päätösehdotus Kaupunkikehityslautakunta antaa valmistelun mukaisen vastauksen Mika 

Nummenpalon valtuustoaloitteeseen ja toteaa sen loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös Kaupunkikehityslautakunta hyväksyi päätösehdotuksen. 
 
Tiedoksianto Tilapalvelut 
 Liikennepalvelut 
 Toimistopalvelut 
 Aloitteen tekijä 
 Kirjaamo 
 


